
Protokół Nr XXI/13 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Imielnie 

z dnia 26 kwietnia 2013 roku 

 

Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Gminy w godz. od 9 –tej  

do 9
35

. 

W posiedzeniu biorą udział radni Rady Gminy oraz zaproszeni goście wg list 

obecności stanowiących załączniki  Nr 1do niniejszego protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,                                                                           

2. Przyjęcie protokołu Nr XX/12,                                                                                          

3. Przyjęcie porządku obrad,                                                                                              

4. Interpelacje i zapytania radnych,                                                                                    

5. Podjęcie uchwał:                                                                                                                          

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2013 rok Nr XXI/136/13,                                        

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 

2013-2019  Nr XXI/137/13,                                                                                                        

-  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Imielno na 2013 

rok Nr XXI/138/13 ,                                                                                                                       

-  zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz 

stawki za pojemnik o określonej pojemności Nr XXI/139/13,                                                

6. Dyskusja,                                                                                                                              

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych,                                                         

8. Sprawy różne,                                                                                                                    

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 



Ad.p.1. Otwarcia sesji, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba 

obecnych radnych jest wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał, 

dokonał Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk. 

W sesji bierze udział 13 – tu radnych. 

Ad.p.2. Protokół Nr XX/13 z poprzedniej sesji Rady Gminy został wyłożony do 

wglądu i po przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty. 

„Za” przyjęciem protokołu głosowało jednogłośnie 13 – tu radnych. 

Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Kukuryk przedstawił 

porządek obrad. 

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego porządku obrad. 

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało jednogłośnie 13 – tu radnych. 

Ad.p.4. W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Wójtowi 

Gminy prosząc o wyjaśnienie powodu zwołania Nadzwyczajnej Sesji. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że głównym celem jest przesunięcie kwoty z wydatków 

bieżących na wydatki majątkowe w projekcie „LEPSZY START”, co wiąże się 

ze zmianami w budżecie Gminy na 2013 rok oraz WPF. 

Ad.p.5. Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Kukuryk przystąpił do 

omawiania uchwał:  

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2013 rok, uchwałę 

szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna. 

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały w sprawie zmian w  budżecie Gminy Imielno na 2013 

rok Nr XXI/136/13 głosowało jednogłośnie 13 - tu radnych. 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 

2013-2019 – uchwałę szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina 

Faryna, informując jednocześnie, że w dniu dzisiejszym otrzymaliśmy decyzję 

Wojewody Świętokrzyskiego, z informacją, że został zwiększony plan dotacji 



celowej – dopłaty do paliwa rolniczego i tą zmianę również wprowadzimy do 

WPF.  

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały Nr  XXI/137/13 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2013 -2019 głosowało 

jednogłośnie 13 -tu radnych. 

- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Imielno na 2013    

rok, z treścią uchwały zapoznała Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna, 

wyjaśniając, że jest konieczność upoważnienia Wójta Gminy do zaciągnięcia 

zobowiązań finansowych bieżących w ramach środków na wyprzedzające 

finansowanie - przydomowe oczyszczalnie ścieków.              

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały Nr XXI/138/13 głosowało  jednogłośnie  

13-tu radnych. 

-zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz 

stawki za pojemnik o określonej pojemności, uchwałę omówił Wójt Gminy  

Pan Zygmunt Brzeziński wyjaśniając jednocześnie, że jest to sprostowanie 

uchwały Nr XVII/115/12, w której wkradł się oczywisty błąd pisarski, gdzie 

opite ujętą w wysokości 0,80 zł, winno się ująć w wysokości 0,08 zł. 

Wprowadzona zmiana dotyczy właśnie wysokości tej opłaty. 

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały Nr XXI/139/13 głosowało  jednogłośnie  

13-tu radnych. 

Ad.p.6. W punkcie tym radny Zdzisław Zygan pytał, czy inne stawki w uchwale 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 



komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o 

określonej pojemności, również ulegną zmianie i będą dotyczyć indywidualnych 

użytkowników? 

Wójt Gminy wyjaśnił, że pozostałe stawki pozostaną bez zmian, a uchwalona 

przed chwilą uchwała, dotyczy stawek opłaty za pojemnik z odpadami 

komunalnymi powstałymi na nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy o pojemności powyżej 1100l. 

Radny Ryszard Antas pytał, kiedy odbędzie się przetarg na odbiór i 

zagospodarowanie śmieci komunalnych? 

Wójt Gminy poinformował, że przetarg zostanie ogłoszony w maju. Obecnie 

jesteśmy w trakcie przygotowywania specyfikacji. 

Radna Elżbieta Błaszkiewicz, prosiła o posprzątanie przystanku na Wygodzie. 

Wójt Gminy poinformował, że przystanek zostanie posprzątany. 

Radny Dariusz Cebulski prosił o dokończenie budowy drogi w stronę rzeki oraz 

zwrócił się z pytaniem, kiedy firma wróci montować przydomowe oczyszczalnie 

ścieków w Borszowicach. 

Wójt Gminy poinformował, że jeżeli tylko mieszkańcy dokonają wpłat, to firma 

będzie kontynuować montowanie przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Radny Bogumił Szczepański pytał,  co ustalono w sprawie zaśmieconego 

miejsca w Opatkowicach, na prywatnej posesji, taka potrzebę już zgłaszał a 

należałoby śmieci uprzątnąć przed ich zarośnięciem chwastami. 

Wójt Gminy poinformował, że rozmowy z właścicielem posesji zostały 

przeprowadzone i właściciel zobowiązał się posprzątać. 

Radny Zygan Zdzisław zgłosił potrzebę  zaszklenia okien w budynku szkoły w 

Jakubowie, ponieważ brak 3 szyb powoduje zaciekanie budynku podczas 

opadów deszczu a budynek wygląda nieestetycznie. 

Wójt Gminy poinformował, że sprawdzimy stan budynku szkoły w Jakubowie i 

podejmiemy działania w celu usunięcia zgłoszonych prac porządkowych. 

Ad.p.7. W punkcie tym nikt nie zabrał głosu. 



Ad.p.8. W punkcie tym Wójt Gminy powrócił do tematu zlikwidowanego 

Posterunku Policji w Imielnie i przedstawił projekt porozumienia i projekt 

umowy użyczenia nieruchomości wraz z budynkiem. W porozumieniu znajduje 

się zapis, że po uzyskaniu zgody Rady Gminy, Gmina przejmie tę nieruchomość 

wraz z budynkiem i przekaże w formie dotacji na Fundusz wsparcia Policji dla 

Komendy Wojewódzkiej Policji w Kielcach środki finansowe w wysokości 120 

tyś, zł płatne przez okres czterech lat w ratach po 30 tyś. zł rocznie. Jest to 

zobowiązanie finansowe wymagające zabezpieczenia w budżecie na rok 2013 

oraz zobowiązania, iż takie środki będą zabezpieczone w budżecie Gminy na 

kolejne lata. 

Wobec powyższego Wójt Gminy zwrócił się do radnych o wypowiedzi w 

poruszonym temacie i zajęcie stanowiska co do dalszego postępowania w 

przedmiotowej sprawie.  

Radny Dariusz Cebulski pytał, czy gmina budowała ten budynek? 

Wójt Gminy poinformował, że nie gmina budowała ten budynek a został on 

wybudowany ze środków Resortu Spraw Wewnętrznych, ale z mocy decyzji 

Wojewody kieleckiego z dnia 19 marca 1992 roku, gmina Imielno nabyła z 

mocy prawa nieodpłatnie własność nieruchomości wraz z budynkiem będącego 

mieniem ogólnonarodowym, które aktem notarialnym z dnia 5 lutego 1996 roku 

została przekazana nieodpłatnie na rzecz Skarbu Państwa z przeznaczeniem na 

rzecz Komendy Wojewódzkiej Policji. 

Radny Michał Krążek oraz Dariusz Cebulski, sugerowali, aby się z decyzją nie 

spieszyć. 

Radny Bogumił Szczepański pytał, czy mamy pewność, że nieruchomość nie 

zostanie sprzedana? 

Wójt Gminy wyjaśnił, że przy przeznaczeniu nieruchomości wraz z budynkiem 

do ewentualnej sprzedaży, informacje takie docierają do Urzędu Gminy celem 

podania ich do publicznej wiadomości.  



Radny Bogumił Szczepański prosił aby zaproponować kwotę 50 tyś zł. na 

Fundusz Wsparcia o którym mowa w porozumieniu. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że bez zgody Rady Gminy nie może podejmować 

zobowiązań finansowych w omawianym przypadku.  

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie czy 

na przedstawionych zasadach w tym na przekazanie środków na Fundusz 

Wsparcia Gmina przejmie nieruchomość. 

W wyniku głosowania jawnego radni Rady Gminy stosunkiem głosów 13 „Za” 

bez głosów  „przeciwnych” i „wstrzymujących się” , nie wyrazili zgody na 

przejęcie nieruchomości na określonych zasadach w tym przekazania środków 

na Fundusz Wsparcia. 

Wobec podjęcia takiej decyzji Wójt Gminy Zygmunt Brzeziński zobowiązał się 

do informowania radnych na bieżąco w przedmiotowej sprawie. 

Radny Bogumił Szczepański zwrócił się do członków Komisji Oświaty, Kultury 

Zdrowia i Spraw Socjalnych o potrzebie zwołania  posiedzenia Komisji na dzień 

29 kwietnia na godz. 8
00

.  

Radna Elżbieta Błaszkiewicz, prosiła o rozważenie możliwości odbycia 

posiedzenia dzisiaj po sesji, gdyż wszyscy członkowie Komisji są obecni.  

Radny Bogumił Szczepański wyraził zgodę, aby posiedzenie odbyło się tuż  po 

zakończeniu obrad sesji Rady Gminy. 

 

Ad.p.9. Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk uznał porządek za 

wyczerpany, dziękując za udział zakończył obrady. 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

Katarzyna Banach 

                Stanisław Kukuryk 

 


